

VERZOEK OM INLICHTINGEN

Datum 1 mei 2018

Namens fractie VLP

Indiener Hans van Tegelen

Vraag & antwoord Wanneer wordt de raad betrokken bij de uitvoeringsplannen in het kader van de verbouwing raadszaal AV middelen en andere zaken met betrekking tot automatisering. E.e.a. in navolging van het advies/ voorstel van de werkgroep papierloos werken.

Antwoord

De stand van zaken omtrent aanpassing raadszaal en overige vergaderruimtes is dat er vanuit team Facilitaire Zaken een eerste inventarisatieronde is gehouden. Daarbij zijn alle belanghebbenden gehoord, waaronder ook griffie en burgemeester.

Veel wensen en ideeën komen naar voren, deels afwijkend van de begrotingstekst en soms niet enkel technisch maar bijv. ook gericht op meubilair.

Op 16 mei wordt in het MT gesproken over aanscherping/afbakening van de opdracht. Daarbij komt ook ter overweging of en zo ja hoe we de groep stakeholders uitbreiden. Gedachte vooralsnog is om een aantal scenario's uit te werken en deze liefst nog voor de zomer en anders kort erna voor te leggen aan een klankbordgroep. Ons voorstel is dat deze klankbordgroep bestaat uit een raadsafvaardiging van minstens van elke partij 1 persoon en een ambtelijke afvaardiging van minimaal twee personen. Wij waarderen het als u in het presidium van 22 mei a.s. aangeeft of u zich kunt vinden in dit proces en zo ja om te benoemen wie er vanuit de raad zitting nemen in de klankbordgroep.

Portefeuillehouder* Petra Dassen

Afhandeling* 14 mei 2018